
Dagsorden for kollegierådsmøde 
Den 27-06-2018 kl19.00 

 

1. Fremmødte. 

Thomas 1131, Peter 1340, Amanda og Martin 2011, Hans-Christian 3322. 

2. Gæster. 

Mads Skovgaard Nielsen 1142 

3. Afstemning om lukkede punkter. 
Lukket punkt 

4. Godkendelse af referat 

a. 04 Juni 

b. 07 Juni 

c. 20 Juni (lukket punkt) 

Alle referater er godkendte uden kommentarer. 

5. Post. 

Lukket punkt 

a. Der har været nogle forespørgsler om ledige værelser og midlertidig 

leje på kollegiet. Vi skal opdatere hjemmesiden, så 

ansøgningsproceduren tydeligt fremgår, samt henvisninger til 

Kristiansdal. Rundvisninger skal henvises til Rådsmailen. 

b. Bestyrelse til DagliBrugsen Hunderrupparken. 

Vi har en mulighed for at have en eller to kollegianere til at indgå i 

bestyrelsen i DagliBrugsen som kan vælges uden om deres årsmøde. 

Dette betyder ca et møde hver anden måned, og vil give os mulighed 

for at præge deres arrangementer. Peter vil gerne tage én post indtil 

vores næste generalforsamling, og vil høre Jette og Christina ad ved 

næstkommende lejlighed. Fremover vil vi forsøge at vælge 

repræsentanter til de ordinære generalforsamlinger. 

c. OASEN 

OASEN anmoder om 350 til plastikkasser. Alle er for dette. 

d. Brygudvalget 

Styrmir går af som formand. Thor Gunnlaugsson Jensen er ny 

formand. 

 



6. Nyt siden sidst. 

a. Støj fra Huset 

Mads er utilfreds med lydniveauet onsdag d. 27/6-18. Han mener 

også at døren har været åben tit. Det er uklart om det har været som 

en del af privatfesten, eller barens åbning ifm. VM. Det skal 

koordineres med baren hvordan larm bliver håndteret når lokalet 

lejes ud. HC påpeger at ventilationen endnu ikke er blevet ordnet. 

Det bør indskærpes over for lejere af lokaler at døren ud til skal være 

lukket. HC vil kigge på regler ift. Udlejning fra barens side i løbet af 

sommeren. 

b. Lukket punkt 

c. Trøjer 

Free Concept har fået trøjer hjem i alle størrelser nu, så vi kan få 

modeller hjem som udvalgene kan prøve. Amanda er i dialog med 

FIFA, motion- og musikudvalgene omkring logoer, men Rådet 

mangler stadig at få disse i ordentlige formater (.eps eller en form for 

vektorgrafik). HC henter trøjer. Vi vil gerne have information om 

størrelser klar til uge 31. Gul og orange kan ikke laves som T-shirt. 

d. Rygeskur 

Børnehaven har gjort indsigelse angående opførelse af rygeskuret. 

Claus foreslår alternativt at placere det ud mod vejen, og så skærme 

dette hjørne af. HC snakker om at lave f.eks. et glasparti (eller anden 

tilbygning) ved det bagerste vindue ud til vejen. HC søger en 

opdatering fra Claus snarest muligt. 

e. Netudvalg 

Frederik er ved at sætte en mail op til Netudvalget. 

f. Køkkenkasser 

Der skal laves et bilag til køkkenerne ifm. det nye 

køkkenkassesystem, så Rådet ved hvem der er kassér på de enkelte 

køkkener, og har kontooplysningerne. Dette skal underskrives af 

mindst 8 beboere, og årligt inden 15. Oktober eller ved skifte af 

køkkenkassér.  

 

Amanda kigger på at lave et bilag d. 28-06-18. HC vil omdele dem. 

Husk at skrive hvad beløbet er, og at de bliver opkrævet uanset om 



beløbet udfyldes eller ej. Uopkrævede penge følger samme regler for 

forældelsesfrist som bilag gør. Jf. kollegianerforeningens vedtægter. 

 

Der har i øvrigt været en forespørgsel om hvorvidt der kan overføres 

andre beløb via kollegianerbidraget. Dette kan ikke lade sig gøre.  

 

 

I tilfælde af pludseligt behov for at stoppe overførsler til et køkken, 

skal tre køkkenmedlemmer skrive en underskrevet erklæring til 

Rådet. Udbetaling genoptages ved udfyldelse af et nyt bilag. 

7. Konto Update. 

Der er 121.154kr på kontoen. Der er ingen støre udestående beløb. 

Lukket punkt 

8. Kamerabilag 

Thomas mener ikke at man kan lade flere personer stå til ansvar for 

kameraet da man risikerer at lægge ansvaret over på en person som ikke 

har haft noget at gøre med skader på kameraet.  

Afstemning for dette: 

2 er for. 1 er imod, 2 stemmer blankt. 

 

Thomas spørger hvornår Rådet dækker skader. Dette vil blive vurderet 

konkret fra sag til sag.  

Alle er enige. 

9. Plads til billeder 

Amanda har været i Power og kigget på muligheder for lagerplads til 

billeder. Der er forskellige eksterne harddiske og Cloud Servers. Power 

foreslog også at Power har deres egen Cloud Service med ubegrænset plads 

for 500kr pr. år. Det er ikke helt klart hvad betingelserne for deres cloud 

service er. Dette skal undersøges hvis denne vælges.  

Rådet vil hellere have lageret stående fysisk i form at en Cloud Server.  

Vi vil undersøge hvad der er af muligheder – gerne noget med backup. Vi vil 

også høre netudvalget ad for anbefalinger.  

10. Hængekøjer 



Der har været en anmodning fra Josefine Sevald om at få hængekøjer 

hængt op på kollegiet. Thomas og HC har snakket med Claus, da vi risikerer 

at stå til ansvar for det i tilfælde af skader. Pælene på vejen foran huset er 

sat op til at man kan hænge køjer i dem. Der er ikke kroge på. Rådet vil sige 

at man kan hænge køjer op derude hvis man har lyst på eget ansvar for 

egen regning. 

Alle er enige om dette 

11. Førstehjælpskursus 

Anne Lysemose har foreslået at få hjerteforeningen kommer og giver et 

kursus i genoplivning. Det er uklart for Rådet om det koster noget. Hvis det 

ikke koster for meget vil Rådet gerne støtte det, men vil ikke finde 

deltagere. Rådet vil gerne give kage/vand samt reservere huset i tilfælde af 

et sådan arrangement. Peter snakker med Anne. 

12. Dance Workshop 

Marie Blichfeldt (3324) og Lucas Knudsen (3329) vil gerne lave en 

Bachataworkshop for begyndere på huset, som fast arrangement den 

anden tirsdag hver måned. De har endnu ikke nogen idé om hvor mange 

som vil deltage.  Det eneste rådet skal gøre er at reservere lokalet, samt 

gøre musikanlægget tilgængeligt. Alle er enige om at lade det køre i 3 

måneder. 

13. Lukkefest 

Lukkefesten har tidligere ligget i eksamensperioden, og baren ønsker derfor 

at rykke den tættere på starten af juni fremover, så den kommer til at ligge 

i starten af eksamensperioden eller i slutningen af maj. 

14. Ny rådsliste 

Der er lavet ny rådsliste. Den skal ophænges i glasskabene. HC gør dette. 

15. Grillfest 

Der mangler stadig svar fra en række udvalg angående frivillige til grillfest 1. 

september. OASEN har meldt at de kan stille 2 til planlægning og 3 til 

arbejde på dagen samt én til ”enten eller”. FIFA stiller to til planlægning. 

 

Der manglede grillplads sidste år. 

HC foreslår at købe tøndegrille ind til dette. Han har fundet nogle til 

1600/stk. Rådet er enige om at købe to til dette. 

HC forsøger at skaffe en ølvogn. 



Vi ser om vi får nok tilbagemeldinger, ellers vil vi snakke med de udvalg som 

ikke melder tilbage. 

 

Der skal laves et budget som godkendes af rådet inden festen. Amanda, 

Peter og Martin hjælper med planlægning på vegne af Rådet. Der skal 

kaldes ind til møde hurtigst muligt. 

16. Lager til billeder 

Dette punkt er en fejl. Se tidligere punkt om samme. 

17. Poolbord 

Der er kommet tilbud på et poolbord til huset. Det vil koste 16799 med 

levering og tilbehør for et nyt poolbord. HC vil lige høre hvad 

tilbehørspakken indeholder. Reparation koster til sammenligning næsten 

10.000. Der skal muligvis kigges på hvordan bordet skal flyttes rundt. Hvis 

der købes et nyt, skal der laves klare regler for hvordan bordet behandles til 

opbevaring etc.  

Alle stemmer for at købe et nyt bord, og tage imod det modtagne tilbud 

med forbehold for om vi har behov for tilbehørspakken. Vi vil evt. høre om 

vi kan få en løfteting i stedet. 

18. Klagevejledning 

Thomas foreslår følgende ændring til klagevejledningen: 

 

Efter "Anke" tilføjes et punkt "Særligt grove forseelser", som indeholder 

følgende: 

Ved særligt grove forseelser, herunder vold, sædelighedsforbrydelser og 

systematisk handel med euforiserende stoffer, kan der gives 5 point. I disse 

tilfælde kan lejemålet opsiges med øjeblikkelig virkning, og ret til at anke 

kan ophøre. I sager af særligt grov karakter vil Rådet automatisk søge 

vejledning hos Kristiansdal. 

Alle er enige om at tilføje dette. 

Vi vil i øvrigt kigge på en måde at lave formularer som kan udfyldes 

elektronisk. HC kigger på Adobelicens. 

 

19. Parkering 



HC har fået flere henvendelser fra portnerne angående at få fjernet 

parkeringsreglerne ved parkeringspladserne. 

Portnernes opfattelse er at stort set ingen udefra får bøder, og at det kun 

er beboere som får dette. HC påpeger at parkeringspladsen hos UCL stort 

set aldrig er fyldt, så det virker usandsynligt at vi vil få problemer med at 

folk udefra benytter kollegiets parkeringspladser. 

 

Rådet er enige om at fjerne parkeringsreglerne. HC kontakter portnerne 

hurtigst muligt. Der er dog måske et års opsigelse. 

20. Planlægning af næste mødetidspunkt. 

Onsdag d. 22/8 kl. 16.00 (midlertidigt med forbehold for skemaer) 

21. Punkter til næste gang. 

a. Støj fra huset /Rygegård 

b. Grillfest 

c. Trøjer 

d. Førstehjælpskursus 

e. Opdatering på køkkenkasser 

22. evt.  

 


